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Endeligt svar på spørgsmål fra Susan Kronborg (RV) stillet den 28. juni 2022.  

Spørgsmål nr. 257: 

”Vil ministeren med henvisning til resultaterne fra ”Masseeksperiment 2021 - Inde-

klima og trivsel i undervisningsmiljøer” fra Astra, Realdania og DTU og Realdanias 

indsats ”skolernes indeklima” oplyse, hvor stor den samfundsøkonomiske gevinst er 

ved at løfte indeklimaet fra BR61/ BR95 til BR18 i den offentlige sektor?” 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Bolig- og Planstyrelsen, der oply-

ser følgende: 

”Bolig- og Planstyrelsen har ikke foretaget en vurdering af den samfundsøkonomiske 

effekt af at forbedre indeklimaet i den offentlige sektor, men kan henvise til Realdanias 

rapport ”Samfundsøkonomiske gevinster ved forbedret indeklima”, hvor der er udar-

bejdet en oversigt over mulige samfundsøkonomiske gevinster ved forbedret inde-

klima i folkeskoler. Styrelsen har ikke været involveret i projektet, men gør opmærk-

som på, at en beregning af sådanne effekter anses at være behæftet med en betydelig 

usikkerhed.” 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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